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Vragen van het lid Dijksma (PvdA) aan de Minister voor Medische Zorg over 
het bericht «Schaatscoach Jillert Anema ondernam poging tot matchfixing op 
Winterspelen Sotsji» (ingezonden 16 februari 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Schaatscoach Jillert Anema ondernam poging tot 
matchfixing op Winterspelen Sotsji»?1 

Vraag 2
Wat vindt u van het feit dat een Nederlandse schaatscoach een poging tot 
matchfixing heeft ondernomen? 

Vraag 3
Heeft NOC*NSF u op de hoogte gebracht van de poging tot matchfixing in 
2014? Zo ja, wanneer 

Vraag 4
Wat vindt u ervan dat pas na vier jaar dit voorval in de openbaarheid is 
gekomen? 

Vraag 5
Bent u van mening dat NOC*NSF de verantwoordelijkheid heeft om dit soort 
praktijken zelf naar buiten te brengen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat de strijd tegen matchfixing alleen kan worden 
gewonnen als sportbonden en NOC*NSF transparant zijn over pogingen tot 
en vermoedens van matchfixing? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 7
Bent u bekend met het bericht «Dopingautoriteit wil opheldering van 
NOC*NSF over bloedtesten»?2 

1 Volkskrant, 15 februari 2018
2 Nieuwsuur, 14 april 2016
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Vraag 8
Bent u bereid in gesprek te gaan met de wijze waarop NOC*NSF omgaat met 
zaken als matchfixing en dopingcontroles? Zo nee, waarom niet?
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